

MEMBERSHIP APPLICATION FORM 2026 –27

會員申請表 2026 –27

* Mandatory fields 必須填寫

1. MEMBER'S INFORMATION 會員資料 *

Name of Applicant 申請人姓名：	(English) Mr. / Mrs. / Ms. / Miss
	(中文) 先生/ 太太/ 女士/ 小姐
Organization 所屬團體 (如有)：	
Position 職位 (如有)：	
Contact no. 聯絡電話：	
Email 電郵：	
Correspondence Address 通訊地址：	

2. MEMBERSHIP CATEGORY 會籍 *

☐ Individual 個人會員 (HK\$200/year 年)	☐ Lifetime Individual 永久個人會員 (HK\$2,000)
☐ Organization 團體會員 (HK\$600/year 年)	☐ Permanent Organization 永久團體會員 (HK\$6,000)
☐ Student 學生會員 (HK\$50/year 年)	

3. PAYMENT METHOD 付款方式 *

☐	By Cheque 支票 Please mail a crossed cheque payable to 'Hong Kong Dance Alliance Limited', to HKDA office Address: Suite 4850, Level 48, Office Tower, Langham Place, 8 Argyle Street, Mong Kok, Hong Kong 請將抬頭祈付「Hong Kong Dance Alliance Limited」的劃線支票郵寄至香港舞蹈聯盟辦公室 地址：香港九龍旺角亞皆老街8號朗豪坊辦公室大樓48樓4850室
☐	By Bank / ATM Transfer 銀行/ 櫃員機轉帳 Please transfer the amount to our account and email the deposit receipt. 請轉帳有關金額至本會銀行戶口，並將銀行存款單據電郵予本會。 <i>Bank Name 銀行名稱：The Bank of East Asia 東亞銀行</i> <i>Bank Account Name 銀行戶口名稱：Hong Kong Dance Alliance Limited</i> <i>Bank Account No. 銀行戶口號碼：015-270-68-014108</i>
☐	By FPS 轉數快 Please transfer the amount to our account and email the deposit receipt. 請轉帳有關金額至本會銀行戶口，並將單據電郵予本會。 <i>FPS ID 轉數快ID：118343128</i> <i>Bank Account Name 銀行戶口名稱：Hong Kong Dance Alliance Limited</i>

MEMBERSHIP TERMS AND CONDITIONS

會員條款及細則

- Annual membership starts on 1st July 2026 and expires on 30th June 2027 (not applicable for permanent members). For those members apply after 1st August 2026, they should pay the membership fee in pro-rata basis.

會籍有效期限為 2026 年 7 月 1 日至 2027 年 6 月 30 日（永久會員則不在此列）。如在 2026 年 8 月 1 日後的人會者，其會費將按比例收取。

- Full-time students at recognized education institutes are eligible to become Student Members. There is no age ceiling for Student Members.

凡本地之全日制學生，不限年齡，皆可申請成為「學生會員」。

- Full-time students are required to produce a valid full-time student I.D. Card or handbook bearing a photograph of the student.

全日制學生須出示附有其照片的有效全日制學生證或手冊以供核對。

- Members must present their membership cards to enjoy ticket discounts.

會員必須出示有效會員證方可享用門票優惠。

- All benefits are subject to changes and/or discontinuation. Please refer to the website www.hkdanceall.org for the latest information.

會員優惠有機會更改或終止。請留意網站 www.hkdanceall.org 上公佈之最新資訊。

- All rights reserved by Hong Kong Dance Alliance Limited.

香港舞蹈聯盟有限公司將保留最終權利。

- | |
|--|
| <ul style="list-style-type: none">☐ I have read and accepted the above terms and conditions stated of this membership application form.
本人已閱讀並同意上述的條款及細則。☐ I understand the membership is subject to the approval and official confirmation of the Hong Kong Dance Alliance.
本人明白會員資格須由香港舞蹈聯盟批准及確認。 |
|--|

Signature 簽署：

Date 日期：_____